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Endeligt svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 30. august 2022.  

Spørgsmål nr. 310: 

”Hvilken effekt mener ministeren, at huslejereguleringsaftalen vil have på opførelsen 

af udlejningsejendomme fremover?” 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Bolig- og Planstyrelsen, der oplyser følgende: 

”Som det fremgår af besvarelsen af BOU alm. del spørgsmål nr. 315, vurderes det, at 

aftalen om et midlertidigt loft over huslejestigninger ikke vil have nævneværdig betyd-

ning for værdisætningen af de private udlejningsejendomme. På den baggrund vurde-

res det, at aftalen heller ikke vil have nævneværdig betydning for opførelsen af private 

udlejningsboliger i fremtiden.” 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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